
   

      
      
     

Verslag van de tweede commissie 

kenmerk O60/KdB/2018-08 

betreft 2de commissie 

Mevrouw Goedele De Cock, voorzitter, opent de zitting om 18.00 

 

1. Goedkeuring van het verslag van de vergadering van.13 
juni 2018 

Geen opmerkingen 

2. Recreatiedomeinen 

Provinciaal domein Puyenbroeck – vervanging speeltuin B 

Goedkeuring van bestek en raming, opdracht te gunnen bij 
wijze van mededingingsprocedure met onderhandeling. 

Mevrouw Van Boven vraagt uitleg bij het plan en de 
toestellen. Ze zegt dat de nadruk ligt op onder andere 
slingertoestellen en er staat niet echt iets in over klimtuigen, terwijl 
kinderen dat graag klimtoestellen hebben. Gedeputeerde Hertog 
stelt mevrouw hierin gerust.  

Ook de toestand van de speeltoestellen worden onderworpen aan 
een strenge maar terechte controle. 

In het meerjarenplan was er beloofd om systematisch een 
stukje van de speeltuin aan te pakken. 

Mevrouw Gillis vraagt of dit een vaste visie is van de 
provincie, nl. de begrenzing om een speeltuin te leggen op de 
grenzen van 3 tot 8 jaar? Gedeputeerde Hertog en de heer De vos 
geven aan dat speeltuin B een (onder)deel is van een grotere 
speeltuin. De visie is wat te differentiëren naar leeftijd en de 
kleintjes eerder wat te beschermen t.a.v. de grotere kinderen. Het 
is niet zo dat daar expliciete controles op zijn. Het geeft wel meer 
rust voor kinderen en ouders. Mevrouw De Troyer, voorzitter van 
de provincieraad, getuigt van gelijkaardige positieve getuigenissen 
in De Gavers . 
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Mevrouw Gillis vraagt ook naar de toegankelijk voor 
mensen met een beperking. Gedeputeerde Hertog stelt dat hierop 
sterk toegezien wordt binnen het dossier. 

Mevrouw Gillis verwijst naar het bestek daar waar staat 
dat het hout uit de speeltuin zal komen uit de Europese bossen, 
“tenzij het niet in voorraad is”. 

Mevrouw Gillis vindt de clausule een 
gemakkelijkheidsoplossing naar aannemers toe. Op deze wijze zal 
men minder inspanningen leveren om aan de eigenlijke 
voorwaarden te voldoen. 

Michel De Vos legt uit dat dit ingeschreven is op basis van 
ervaring. Het aankopen van hout is geen evidentie. Het is steeds 
een gemengd aanbod. Trouwens zijn de voorraden schaars. 

Het aanbod is vandaag niet meer zo evident. Vandaar 
deze restrictie. De heer Van Caneghem treedt dit bij. 

 

Mevrouw Van Boven vraagt om het keuringsrapport 

Dit zal opgevraagd en toegevoegd worden. 

3. Erfgoed 

Kerk in het Midden 

Goedkeuring van de ontwerpovereenkomst m.b.t. het 
participatietraject voor de Sint – Petruskerk van Dikkelvenne 
(Gavere)  

De heer Moens Kurt stelt dat hij voorstander is van dit 
initiatief. Dit is een positief project. Hij heeft wel een vraag naar 
een mogelijk ‘stappenplan’. Reden hiervoor is de thematiek van 
herbestemming van kerken in de komende legislatuur. Deze 
thematiek zal er snel zal voor de lokale besturen vanaf 2019. 

De heer Jo Rombouts verwijst naar de 2 cases en de 
ervaringen die ze hieruit gebundeld hebben in een toolbox. Op 
25/10/2018 is er al een ontmoetingsdag waar de verzamelde 
expertise gedeeld kan worden. 

De heer Van Pée vraagt op basis waarvan die 2 kerken 
gekozen zijn; 

Jo Rombouts geeft uitleg bij de selectieprocedure. 
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Mevrouw Gillis heeft een vraag aangaande het 
eigendomsrecht meer bepaald bij de wijziging van bestemming en 
bij eventuele herstelling.  De heer Rombouts stelt dat dit een zeer 
complex gegeven is. Er zal ook moeten gekeken worden naar 
toekomstige financieringsbronnen. 

4. Mondiale solidariteit 

Vaststelling van de wijziging aan het reglement van 6 
september 2017 voor de ondersteuning van de lokale en 
bovenlokale activiteiten voor wereldburgerschap met onmiddellijke 
inwerkingtreding 

Gedeputeerde Couckuyt verschaft uitleg bij het kleine 
hiaat dat in de in de reglementering geslopen was en duidt de 
bijsturing ervan. 

5. Toelichting: de Waalse Krook 

Zie bijlage 

6. Varia 

Geen 

 

De zitting wordt beëindigd om 18u45 

 

Gent, 29 augustus 2018     

Kristel de Boevere   Goedele de Cock 

Ambtenaar-verslaggever  Voorzitter 


